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Voorwoord 
 
Deze maand werd de eerste beleidsnota van de paars-groene coalitie voorgesteld. Meteen ook een primeur: het 
eerste drugsbeleidsplan ooit voor onze stad. Maar helaas meteen ook een gemiste kans. We lezen een heleboel 
mooie intentieverklaringen, maar die worden niet of te weinig vertaald in concrete maatregelen. Er zal veel 
gestimuleerd en gesensibiliseerd worden, maar over hoe en wat, of over budgetten en personeelsinzet leren we 
weinig. 
 
Het evenwicht tussen de drie pijlers preventie, zorg en handhaving is ook zoek. Met de N-VA betreuren we dat 
handhaving nauwelijks aan bod komt. Dat er sterker ingezet wordt op bijvoorbeeld initiatieven zoals spuitenruil en 
dropboxen voor spuiten is goed om buurtgebonden hinder tegen te gaan. Maar daar moet voor ons aan verbonden 
worden dat druggebruikers die toch nog spuiten laten slingeren strenger worden aangepakt. De criminaliteitscijfers 
qua drugs gaan ten andere duidelijk in stijgende lijn: meer handhaving, meer politie-inzet is echt essentieel. 
 
Maar dat laatste zit er niet in: het stadsbestuur lijkt vast van plan om de politie af te bouwen en het aantal agenten tot 
onder de 1000 te laten zakken. De politieleiding en –vakbonden hebben al aangekondigd dat ze op die manier hun 
werk niet kunnen doen. Ook de brandweer moet er aan geloven: één van de vier voorposten (Oostakker) wordt al met 
sluiting bedreigd. Veiligheid is dé kerntaak van de overheid: hier drastisch op besparen kan voor de N-VA simpelweg 
geen optie zijn. 
 
Hoe het beter kan, zien we in zusterstad Antwerpen: daar hakt het bestuur wél verstandig knopen door en kon men – 
anders dan in Gent – wél al een meerjarenbegroting in evenwicht met gezonde en duidelijke beleidskeuzes 
voorleggen: een slanker overheidsapparaat en tegelijk fors investeren in veiligheid, onderwijs en efficiënt sociaal 
beleid. Zaken die alle goedmenende Antwerpenaren ten goede komen.   
 
Verderop in deze nieuwsbrief vindt u zoals steeds een selectie van het werk van de gemeenteraads- en OCMW-
fractie tijdens de afgelopen maand. Veel leesplezier. 
 
 

  
Isabelle De Clercq, voorzitter gemeenteraadsfractie  

advocaat@idc-law.be 
 
 

Ronny Rysermans, voorzitter OCMW-fractie 
ronny.rysermans@ocmwgent.be  
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Aandacht voor veiligheid  in en rond voetbalstadion  
 
De nieuwe voetbalarena is een project waar heel wat Gentenaars bijzonder fier 
op zijn. Onze fractie heeft de bouw hiervan steeds gesteund.  Dat belet echter 
niet dat het stadsbestuur verantwoordelijk is voor de veiligheid in en rond het 
stadion en dat er op dat punt een aantal tekortkomingen zijn. Isabelle De 
Clercq wees  de schepen op de knelpunten bij de verkeersafwikkeling rond het 
stadion. Vooral voor de fietsers moeten nog een aantal maatregelen genomen 
worden zoals bijkomende fietsenstallingen, het aanbrengen van verlichting op 
de fietspaden, het scheiden van fietsers en voetgangers, en het inrichten van 
veilige oversteekplaatsen.  
 
Isabelle ondervroeg de burgemeester ook over het feit dat men tot nu toe voor 
elke wedstrijd een tijdelijke vergunning van de brandweer moet aanvragen. 
Voornaamste probleem is dat het stadion niet bereikbaar is voor alle 
brandweervoertuigen. Dit wordt voorlopig opgelost door de (dure) 
aanwezigheid van een extra ploeg brandweermensen wanneer er gespeeld 
wordt. De burgemeester antwoordde dat de veiligheid op elk moment 
verzekerd is en dat er hard gewerkt wordt aan de nodige aanpassingen aan de 
toegangswegen zodat het stadion zo snel mogelijk door de brandweer kan 
worden goedgekeurd.  
 
 
 
 
 
Isabelle De Clercq, voorzitter gemeenteraadsfractie  
advocaat@idc-law.be  
 
 

 
  
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  

 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
 
 
 
 
 
 
 

DE FRACTIE IN ACTIE 
 

Stadsbestuur creëert aanzuigeffect voor krakers 
 
Gent is met minstens 500 krakers en 100 gekraakte panden sowieso al de krakershoofdstad van Vlaanderen. Maar 
voor het stadsbestuur is dat geen reden om er niet nog een schepje bovenop te doen door ruim 50 Roma-krakers die 
een oud klooster hebben bezet te 'regulariseren'. Ze betalen een symbolische huur, ze betalen geen energiekosten. 
 
Daarmee stapt men over van het - ook al kwalijke - passieve gedoogbeleid naar een actief ondersteuningsbeleid van 
krakers. Een pluim op de extreem-linkse hoed van Groen, maar Mathias De Clercq en zijn OpenVLD gaan hier 
volledig met de billen bloot: in het federale parlement een wetsvoorstel indienen om kraken strafbaar te stellen en 
tegelijk in je eigen stad krakers pamperen, begrijpe wie kan. 
 
Tegelijk illustreert dit geval het failliet van 10 jaar en meer socialistisch sociaal beleid. Wanneer die ingeweken 
families na een decennium lang hier rondzwerven nog altijd niet het juiste pad richting wonen, leren en werken 
hebben gevonden via de vele stedelijke stewards, brugfiguren, straathoekwerkers en welzijnsconsulenten, dan zit er 
iets grondig fout op vlak van migratie- en armoedebestrijdingsbeleid. 
 

Siegfried Bracke 
siegfried@siegfriedbracke.be  
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Bezoek de webstek van N-VA 
Gent: 

 
www.n-va.be/gent 
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Alphonse Braeckmanlaan dan toch niet geknipt 
 
Op een zonnige dag afgelopen zomer nam schepen voor mobiliteit Watteeuw 
(Groen) plotsklaps de beslissing om de Alphonse Braeckmanlaan in twee 
stukken te knippen, zodat er geen autoverkeer richting Destelbergen meer 
mogelijk zou zijn. Overleg met de bewoners over deze voor de buurt 
ingrijpende beslissing werd overbodig geacht.  
 
Maar wie wind zaait, zal storm oogsten. En zo ook nu: de buurt kwam al snel in 
opstand. Mensen stelden terecht dat de verkeersonveiligheid in de omliggende 
straten zou verhogen, handelaars vreesden veel klanten te zullen verliezen, 
enz. Sandra Van Renterghem nam het voor de bewoners op: ze eiste dat de 
beslissing ongedaan werd gemaakt en dat alternatieve maatregelen zouden 
genomen worden om de veiligheid van zwakke weggebruikers te waarborgen.  
 
Uiteindelijk plooide de schepen onder het alsmaar toenemende protest: de 
‘knip’ is nu van de baan en er komt een fietspad in de Braeckmanlaan. Een 
goede zaak voor iedereen. De groene schepen was met dit dossier niet aan 
zijn proefstuk toe: ook elders in de stad gaat hij eigengereid en zonder overleg 
te werk. Vreemd, want  het bestuursakkoord staat vol gezwollen zinnen over 
inspraak en participatie: in de praktijk blijkbaar loze woorden. 
 
 
 

Sandra Van Renterghem 
sandra.vanrenterghem@gent.be  
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Fietsveiligheid rond Gentse scholen nog lang niet optimaal 
 
Het begin van het schooljaar is een goed moment om aandacht te vragen voor verkeersveiligheid rond scholen.  
Fietsen naar school blijft in onze stad op  al te veel plaatsen een gevaarlijke onderneming. Een recent onderzoek van 
de UGent besluit dat twee derden van de routes naar school niet over een fietspad beschikken.  
 
Onlangs ontstond ook een debat  over de leeftijd waarop kinderen in staat zijn zelfstandig naar school te fietsen. Het 
is evident dat fietsen een vaardigheid is die moet worden ingeoefend. Het promoten van het gebruik van de fiets door 
schoolkinderen heeft maar zin als er hard aan verkeersveiligheid wordt gewerkt maar tegelijk moeten er ook 
voldoende kansen zijn voor kinderen om goed te leren fietsen. In heel wat andere gemeenten bestaan er 
oefenterreinen of worden fietsvaardigheidstesten voor kinderen georganiseerd.  
 
Helga Stevens drong bij de schepen van onderwijs aan op maatregelen om in overleg met de scholen de veiligheid 
aan de schoolpoort en in de schoolomgeving te verbeteren. Zij vroeg ook naar acties die kinderen stimuleren om te 
leren fietsen en hen hiervoor de nodige ruimte en oefenkansen te geven.  
 
 
 
 
Helga Stevens 
helga@helgastevens.be  
 

Sandra Van Renterghem 
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Kraantjeswater in de Horeca 
 
Het stadsbestuur promoot het drinken van kraantjeswater op evenementen en feesten en in haar eigen organisatie. 
Zo wordt er op de gemeenteraad enkel nog kraantjeswater geschonken. In heel wat landen is het normaal dat er in 
eethuizen een karaf gewoon water op tafel staat,  bij ons is dat zelden het geval.  Matthias Storme vroeg  het 
schepencollege om de promotie van kraantjeswater uit te breiden tot de horeca. Hij diende daarvoor volgend voorstel 
in:  
 
“Kraantjeswater is milieuvriendelijk, goedkoop, gezond en onmiddellijk beschikbaar. Er komt geen verpakkingsafval of 
transport aan te pas en het is een product van topkwaliteit. Meer en meer bewuste consumenten willen ook in de 
horeca kraantjeswater kunnen drinken als een duurzaam alternatief voor flessenwater. 
De gemeenteraad vraagt aan het stadsbestuur om na te gaan op welke manier zij de Gentse Horeca kan stimuleren 
om kraantjeswater te schenken en om hiervoor met geïnteresseerde partners een positieve campagne uit te werken.” 
 
Het voorstel van Matthias werd door  de gemeenteraad unaniem goedgekeurd. Uiteraard gaat het niet over het 
opleggen van een verplichting,  handelszaken blijven vrij of ze al dan niet tegen betaling kraantjeswater ter 
beschikking stellen van hun klanten. 
 
 
Matthias Storme 
matthias.storme@gent.be 
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Bezorgdheid bij Gentse ondernemers 
 
Bedrijven in Gent betalen diverse stedelijke 
heffingen. Het nieuw stadsbestuur heeft al 
aangekondigd deze heffingen te willen 
moderniseren. Dit is ook nodig, want de huidige 
reglementen zijn verouderd. Vooral de heffing 
op drijfkracht – waarbij bedrijven betalen voor 
het geïnstalleerde vermogen aan machines of 
die nu draaien of niet – is ronduit archaïsch. 
Vanzelfsprekend mag  deze “modernisering” 
niet uitdraaien op een flinke verhoging van de 
belastingen. Een aanpassing van de 
bedrijfsbelastingen  moet ook tot stand komen  
in nauw overleg met de Gentse bedrijven zelf.  
Ondernemers in Gent zijn bezorgd dat dit 
overleg niet of niet voldoende zal plaats 
hebben. Een andere bezorgdheid van het 
Gentse bedrijfsleven betreft de toenemende 
regelneverij van het bestuur. Een voorbeeld 
daarvan is de recent ingevoerde verplichting 
om bij nieuwbouw platte daken te voorzien van 
een “groendak”. Deze maatregel jaagt de 
bouwkosten met meer dan een vijfde de hoogte 
in en kan een reële rem zijn voor bedrijven om 
in Gent te investeren. Gert Robert volgt deze 
dossiers in de gemeenteraad op voor onze 
fractie. 
 
 
 
 
Gert Robert 
gert.robert@gent.be  
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Sponsors gezocht voor bomen op de Korenmarkt 
 
Er is de laatste maanden in Gent over geen enkel onderwerp zoveel gepraat en actie gevoerd als over het tekort aan 
groen op de Korenmarkt.  De  plaatselijke horeca probeert  het plein wat aan te kleden met palmbomen in 
bloembakken, toch oogt het vooral als een grote kale vlakte. Alle politieke partijen hebben hierover al vragen gesteld 
en gepleit om bomen aan te planten.  Maar het bleef allemaal bij praten en daarom besliste Guido Meersschaut om 
zelf een concreet plan uit te werken. Hij roept studenten tuinaanleg op om ontwerpen voor het plein te maken waaruit 
de Gentenaars dan het beste kunnen kiezen. Door  mensen of bedrijven de kans te geven om bijvoorbeeld een boom 
of een zitbank te sponsoren hoeft het plan aan de Stad zelfs geen cent te kosten. Guido droomt ook nog van een 
petanquebaan aan het oude postgebouw waar mensen elkaar kunnen ontmoeten onder het rollen van een balletje en 
het drinken van een goed biertje. 
 
 
 
 
 
 
 
 
Guido Meersschaut 
guido.meersschaut@gent.be 

“Alle gezinnen online” 
 
Zo heet het project dat 100 kansarme gezinnen meer kansen en 
mogelijkheden moet geven in het digitale tijdperk. Het vloeit voort uit een 
pilootproject met 17 kansarme gezinnen. Toen dit een groot succes bleek, 
was uitbreiden – opnieuw met de steun van de N-VA-fractie – de logische 
volgende stap. Grote troef van dit project is het wegwerken van financiële 
drempels om digitale media te gebruiken. Daardoor kunnen digitale 
vaardigheden ontwikkeld worden: een belangrijke stap naar 
zelfredzaamheid. 
 
Verscheidene partners werken samen aan dit project. Zo biedt Telenet een 
gratis internetaansluiting aan voor 1,5 jaar en de Stad Gent levert de 
occasiecomputers. De computers worden bij de gezinnen thuis geleverd 
en geïnstalleerd, de gebruikers krijgen één uur uitleg. Dat alles moet 
helpen om de digitale kloof te dichten bij kansarme gezinnen met kinderen. 
 
 
Els Roegiers 
els.roegiers@ocmwgent.be  

 

Els Roegiers 
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Belangrijke stap in de strijd tegen gaybashing 
 
Drie maanden geleden besliste het stadsbestuur om een sms-nummer in te voeren tegen raciale discriminatie in het 
uitgaansleven. Karlijn Deene vroeg toen onmiddellijk of dat nummer kon worden uitgebreid naar discriminatie van 
holebi’s en transgenders. Het zgn. “gaybashing” wordt een steeds groter probleem in Gent. 
 
Voor vele jongeren, zeker als ze zich nog niet hebben “geout”, is de drempel om aangifte te doen bij de politie groot. 
Een sms naar een neutraal nummer is voor hen gemakkelijker. Het sms-systeem is ook belangrijk om de problemen 
in kaart te brengen. Het Gentse stadsbestuur beschikt nog steeds niet over cijfers en heeft dus weinig informatie over 
hoe groot het probleem is, wat het profiel is van de daders en welke de probleembuurten zijn. Nochtans is deze 
informatie cruciaal om een succesvol preventiebeleid uit te stippelen. 
 
Schepen Tapmaz had altijd negatief geantwoord op het voorstel van Karlijn Deene. Toch is ze via persacties en 
interpellaties blijven ijveren om het sms-systeem uit te breiden. Uiteindelijk heeft de Gentse gemeenteraad deze 
maand ingestemd met haar voorstel om het nieuwe sms-nummer 8989 ook open te stellen voor het melden van 
gaybashing in het uitgaansleven. 
 
Karlijn Deene 
karlijn.deene@gent.be 
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Werkbezoek Woon- en Zorgcentrum De Liberteyt  
 
De OCMW-fractie heeft zich voorgenomen om maandelijks een welzijnsbureau, woon- en zorgcentrum of andere 
dienst van het OCMW te bezoeken. Dat stelt ons in staat voeling te krijgen met bezorgdheden op het terrein naast de 
gewone droge dossierkennis. Deze maand stond Woon- en Zorgcentrum De Liberteyt op het programma. 
 
Na vriendelijke ontvangst door de directeur kreeg de fractie een deskundig antwoord op de vele – goed voorbereide – 
vragen. Onder de indruk daarvan liet de directeur verstaan dat het beheer van een woon- en zorgcentrum een grote 
inspanning van alle personeelsleden vraagt. Maar ondanks die inzet blijft het zoeken naar voldoende vrijwilligers om 
een handje toe te steken. Wie zich dus geroepen voelt en wat vrije tijd over heeft, kan zich  gerust aanmelden bij het 
Woon- en Zorgcentrum De Liberteyt in Wondelgem. 
 

 
 

Eric Wauters 
eric.wauters@ocmwgent.be 
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Geen oplossing voor overlast en criminaliteit prostitutiebuurt Zuid 
 
De voorbije maanden blijven overlast en criminaliteit in de prostitutiebuurt 
aan het Zuid toenemen: drugs dealen, geweld, intimidatie, sluikstorten, 
geluidsoverlast, foutparkeren, enz. Vóór de gemeenteraadsverkiezingen 
van oktober 2012 dacht burgemeester Termont nog gauw wat stemmen te 
winnen door een verhuis van de prostitutiebars in het vooruitzicht te 
stellen. Het idee werd zelfs opgenomen in het nieuwe bestuursakkoord. 
 
Maar nu blijkt dat er van een verhuis niets in huis zal komen: dat 
antwoordde de burgemeester op een vraag van Elke Sleurs die zich om 
de zorgen van de buurtbewoners bekommert. Er zou geen enkele 
alternatieve locatie voorhanden zijn. Tegelijk weigert de burgemeester om 
in te zetten op kordate maatregelen die de veiligheid van de 
buurtbewoners kunnen verhogen, zoals bewakingscamera’s, strikte 
sluitingsuren voor problematische zaken, enz.  
 
Slotsom: kiezers zijn bedrogen en burgers blijven in de kou staan. 
 
 
 
 
 
 
 
Elke Sleurs 
elke.sleurs@n-va.be  

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
MEER INFO? 
 
Via de webstek van de Gentse afdeling is 
ons werk in de gemeente- en OCMW-raad 
op de voet te volgen:  
www.n-va.be/gent  
- persberichten 
- initiatieven opgepikt in de media 
- opiniestukken 
- …  
 
Raadpleeg ook onze facebookpagina: 
www.facebook.com/NVAGent 
 

 
CONTACT? 
 
De gemeenteraadsfractie kan u steeds bereiken via: 
Sint-Niklaasstraat 27/204 
9000 Gent 
Tel: 09 266 54 70 
Fax: 09 266 54 71 
E-mail: fractie.n-va@gent.be 
 
De OCMW-fractie kan u steeds bereiken via 
Onderbergen 80 
9000 Gent 
Tel: 09 266 97 51 
E-mail: n-va.fractie@ocmwgent.be 
 
De contactinformatie van alle individuele raadsleden is terug te 
vinden op de webstek van de Gentse afdeling (www.n-va.be/gent) 
 
 
Foto’s  stadsgezichten door Eddy Ooms 
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Elke Sleurs 


